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Marszałek Adam Jarubas spotkał się z prezydentem Ostrowca Świętokrzyskiego Jarosławem Wilczyńskim. Omówione
zostały możliwości dofinansowania z funduszy unijnych inwestycji planowanych do realizacji przez miasto.
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* * *

Wsparcia  inwestycji  realizowanych  przez  Wydział  Pedagogiczny  i  Artystyczny  Akademii  Świętokrzyskiej  z  funduszy
unijnych  dotyczyła  rozmowa Marcina Perza,  członka  Zarządu  Województwa  z  dziekanem Wydziału  prof.  dr  hab.
Zdzisławem Ratajkiem.


